

Rue de Courcelles, de Rivière St-Pierre à St-Antoine	\$27,830.00
Rue Delisle, de Atwater à Rose-de-Lima	14,080.00
	<u>\$41,910.00</u>

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme pour la construction desdits pavages, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

5.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant les estimés pour la construction de pavages permanents, sur les rues suivantes:

Rue Argyle, de Guy à pavage actuel, — asphalte ..	\$ 1,925
Rue Mont Ste-Marie, de St-Antoine à C. P. R., — asphalte	1,540
Rue Brandon, de St-Antoine à C. P. R., — asphalte	1,925
Rue Plymouth-Grove, à l'Est de Gaudry, — asphalte	4,950
Rue Canning, de St-Antoine à C. P. R., — asphalte	1,763
Rue Gaudry, de St-Antoine à C. P. R., — asphalte	2,062
Rue St-Martin, de St-Antoine à C. P. R., — bitulithic	2,582
Rue Woodstock, de St-Antoine à C. P. R., — asphalte	2,750
	<u>\$19,497</u>

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme pour la construction desdits pavages, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

6.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'une somme de \$125, pour l'impression de 500 copies d'un manuel de la Police Sanitaire, autorisée par résolution, en date du 8 juillet courant.

7.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, au sujet des soumissions reçues pour l'installation de clôtures.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'accepter la soumission de la Compagnie de Fer Ornementale Dupré, aux prix suivants:

Clôture, Bassin Square St-Louis	\$2,057.50
Clôture, Square Victoria	375.00

8.—Soumis un rapport du Chef-Adjoint du Département des Incendies, recommandant de remettre à M. C. E. Deakin, un dépôt de \$5,780, fait en rapport avec la construction de la Caserne de Pompiers No 3, et de payer à M. D. J. Spence la balance de ses honoraires, s'élevant à la somme de \$1,646.70.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

De Courcelles street, from River St. Pierre to St. Antoine	\$27,830
Delisle street, from Atwater to Rose de Lima	14,080
	<u>\$41,910</u>

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the laying of said pavings, by day labor, if the Board deems it advisable.

5.—Submitted a report from the Assistant-Chief Engineer, transmitting an estimate of the cost of laying permanent pavings on the following streets:

Argyle street, from Guy to existing paving, — asphalt	\$ 1,925
Mont St. Marie street, from St. Antoine to C. P. R., — asphalt	1,540
Brandon street, from St. Antoine to C. P. R., — asphalt	1,925
Plymouth-Grove street, from East of Gaudry, — asphalt	4,950
Canning street, from St. Antoine to C. P. R., — asphalt	1,763
Gaudry street, from St. Antoine to C. P. R., — asphalt	2,062
St. Martin street, from St. Antoine to C. P. R., — bitulithic	2,582
Woodstock street, from St. Antoine to C. P. R., — asphalt	2,750
	<u>\$19,497</u>

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that said pavings be laid, by day labor, if the Board deems it advisable.

6.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that a sum of \$125 be voted, to print 500 copies of a manual for the Sanitary Police, as authorized by resolution, dated the 8th July instant.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Parks, anent tenders received for the erection of fences.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the tender of La Compagnie de Fer Ornementale Dupré be accepted at the following prices:

Fence around Basin in St. Louis Square	\$2,057.50
Fence around Basin in Victoria Square	375.00

8.—Submitted a report from the Deputy Chief of the Fire Department, recommend that Mr. C. E. Deakin be refunded his deposit of \$5,780 made in connection with the construction of No. 33 Fire Station and to pay Mr. D. J. Spence the balance of his fees, amounting to \$1,646.70.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said recommendation be approved.